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Alkmaarse Bedrijfs Tafeltennis Bond 
 
Notulen algemene ledenvergadering 2015 
 
7 september 2015 
Aanwezig:  Gemeente Alkmaar Piet Krop 
   Limmen  Hans Busch 
   Reflex   Uwe Schneider 
      Henk IJkelenstam 
      Harry Bronkhorst 
   Spar Express  Kees Stierp 
      Andre van der Wal 
   Spirit   Peter de Jong  
   De Burcht  Rob van Ham 
   Topspin  Co Worm 
 
Afmeldingen:  Topspin  Ruud Zwaag 
  
Agenda: 

1. Opening 
De vergadering wordt om 20.30 geopend en de voorzitter heet iedereen van harte 
welkom. 
De voorzitter deelt mee dat Ruud Zwaag afwezig is in verband met waarschijnlijk 
weer een hernia. Hij is redelijk aan het herstellen van zijn eerste hernia en heeft er 
nu waarschijnlijk weer een tweede bij. Volgende week moet e.e.a. duidelijk worden 
met een MRI scan. Zijn werkzaamheden als wedstrijdleider blijft hij voor de ABTTB 
voorlopig zeker voortzetten.   

2. Vaststellen definitieve agenda 
Iedereen is akkoord met de voorgestelde agenda. 

3. Vaststellen van de notulen van de vorige algemene vergadering 
Vanuit de vergadering wordt gemeld dat er op pagina 4 punt 12 slechts één pasfoto 
behoeft ingeleverd te worden. Hierbij gecorrigeerd. 
Vanuit de deelnemers zijn er verder geen op- en of aanmerkingen op het verslag. De 
notulen zijn hierbij goedgekeurd. 
 

4. Ingekomen stukken en mededelingen  
 
Ingekomen stukken: 
Het bestuur heeft via de mail van “ttv de Meertreffers” uit Akersloot het verzoek 
gekregen of het mogelijk is dat “ttv de Meertreffers” gaat deelnemen in de ABTTB 
competitie. Harry licht toe dat gezien de afstand naar Akersloot dit wat het bestuur 
betreft geen bezwaar is. Gerekend vanuit het centrum van Alkmaar naar Akersloot is 
dit net zover als naar Oudkarspel. Limmen ligt nog verder. 
Het voorstel om “ttv de Meertreffers” deel te laten nemen aan de ABTTB competitie 
wordt in stemming gebracht. Alle leden zijn voor, zodat het voorstel is aangenomen. 
De verwachting is dat als ze nog steeds mee willen doen aan de ABTTB competitie 
dat dit met ingang van volgend jaar januari zal zijn. Het bestuur belooft de 
wedstrijdleiders op de hoogte te houden. 
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Mededelingen: 

a. De vereniging “Reflex” heeft noodgedwongen team 3 op het laatste moment 
uit de competitie terug moeten trekken.  

b. De vereniging “Spar City” heeft op het laatste moment team 4 
teruggetrokken. 
 
De gevolgen hiervan zijn al in de competitie overzichten, welke correct op de 
website staan verwerkt.  

c. Het versturen van digitale kaartjes gaat goed, dit graag komend jaar zo 
voortzetten. 
 

5. Verslag van de wedstrijdleiding  

a. Seizoen 2014 – 2015 
Er zijn geen bijzonderheden te vermelden over het afgelopen seizoen.  

b. Indeling nieuwe competitie seizoen 2015 – 2016 
De indeling en het wedstrijdschema zijn reeds rondgestuurd naar alle 
wedstrijdleiders.  
De eerste klasse start met 5 teams, alle ander klassen zullen starten met 6 
teams. Aan het eind van de najaar competitie degradeert er één team uit de 
eerste klasse en zullen er twee teams uit de tweede klasse promoveren. In de 
voorjaarscompetitie heeft de tweede klasse dus maar 5 teams (e.e.a. 
afhankelijk van de beslissing van “ttv de Meertreffers”) 
 
De schema’s staan op de site: www.tafeltennisalkmaar.nl  

6. Financiële verslag  van de penningmeester  

a. Jaarverslag seizoen 2014 – 2015 
    Start financieel boekjaar   € 1.855,99 
    Afsluiting financieel boekjaar  € 1.970,32 
    Het resultaat over het financiële boekjaar was begroot op een negatief saldo 
    van € 215,47 maar is afgesloten met een positief saldo van € 114,33 met als 
    volgende belangrijkste oorzaken. 

i. Het goedkoper uitvallen van het ABTTB toernooi 
(begroot € 460  werkelijke kosten € 380,55) 

ii. Sponsoring van het ABTTB toernooi door Spar Express. 

iii. Contributie Sportraad 

iv. Minder diversen 

b. Begroting seizoen 2015 - 2016  
Bij de uitnodiging voor de ALV was reeds een uitgebreide toelichting gevoegd 
met betrekking tot de resultaten seizoen 2014-2015 en begroting 2015-2016. 
Over deze toelichting zijn tijdens de ALV geen inhoudelijke vragen meer 
gesteld. 

c. Vaststelling van de jaarlijkse bijdrage, entreegelden en boetes 
Het bestuur heeft de vergadering voorgesteld om de bedragen ongewijzigd te 
laten. De op de vergadering aanwezige vertegenwoordigers zijn hiermee 
akkoord gegaan.  
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7. Jaarverslagen van de overige commissies 

a. Verslag van de kascommissie  
De kascommissie, gevormd door de heren Stierp en van de Wal hebben de 
boeken gecontroleerd en geen afwijkingen gevonden en stellen voor de 
penningmeester decharge te verlenen. Hetgeen bij deze gebeurd is. 

b. Verslag van de commissie van beroep  
De heren Schneider en de Jongh melden dat er zich geen zaken voor de 
commissie hebben aangediend en zijn blij met zo’n sportieve en probleemloze 
ABTTB. 

8. Bestuursbeleid over het afgelopen bondsjaar  
Het bestuur geeft aan dat bij de vereniging Reflex dhr. Sjoerd Munniks zich gemeld 
heeft die de ABTTB site voor het bestuur wil bijhouden. Wij zijn de heer Munniks hier 
zeer dankbaar voor en de resultaten zijn zichtbaar. Het is een mooie, duidelijke en 
gebruikersvriendelijke site geworden.  
Alle wedstrijdgegevens worden door Ruud Zwaag doorgegeven aan Sjoerd die ze op 
de website zal vermelden. 
 

9. Aftreden en verkiezing leden diverse groepen 

a. Verkiezing bestuursleden 
Ruud Zwaag is aftredend, maar stelt zich weer beschikbaar als wedstrijdleider 
voor de komende drie jaar. Er zijn geen tegenkandidaten, dus met algemene 
stemmen wordt Ruud weer gekozen tot wedstrijdleider van de ABTTB voor de 
komende drie jaar. 

b. Verkiezing leden van de kascommissie  
De heer van der Wal is aftredend. Vanuit de vergadering komen er geen 
andere kandidaten en stelt de heer van der Wal zich weer beschikbaar voor de 
kascommissie.  

c. Verkiezing commissie van beroep 
De heren Schneider en de Jongh vervullen de rol van lid van de commissie 
van beroep al jaren en stellen zich beide weer beschikbaar voor het komende 
seizoen. Ook hier zijn geen tegenkandidaten, zodat ook zij weer met 
algemene stemmen zijn benoemd voor komend seizoen.  

10. Organisatie van het jaarlijkse ABTTB-toernooi 
Het bestuur stelt voor om het jaarlijkse ABTTB toernooi op zondag 7 februari 2016 te 
organiseren en dit wederom te houden bij de Duintreffers in Schoorl. Dit is een week 
eerder dan we gebruikelijk gewend zijn, maar dit is gedaan i.v.m. de “Schoorl loop” 
die op 14 februari georganiseerd wordt. 
Er zal z.s.m. bij Duintreffers gecheckt worden of de datum van 7 feb ’16 nog vrij is, 
zodat we deze alvast kunnen reserveren. 

11. Vaststelling datum volgende vergadering 
De volgende algemene ledenvergadering van de ABTTB is vastgesteld maandag 12 
september 2016. 
De locatie zal t.z.t. in de uitnodiging vermeld staan. 

  



Verslag ALV 2015                                                                                                                                                          pagina:   4 

12. Rondvraag 
Piet Krop: Piet meldt dat “ttv Gemeente Alkmaar” noodgedwongen lid is geworden 
  van “Alkmaar71”. Dit omdat “Alkmaar71” van de gemeente niet meer 
  mag onderverhuren. Zodoende kan “ttv gemeente Alkmaar” dus geen 
  gebruik meer maken van de tafels van “Alkmaar71”  
  Volgens de statuten (artikel 3 lid 1, zou “ttv gemeente Alkmaar” dan  
  niet meer mee mogen doen aan de ABTTB competitie. 
  Tijdens de vergadering is besloten dat “ttv gemeente Alkmaar” gewoon 
  mee mag doen aan de ABTTB competitie. Voor “ttv Limmen” en ttv  
  Spirit” geldt deze afspraak ook al.   
Rob vd Ham: Rob meldt dat hij door een schouderblessure niet meer kan   
  tafeltennissen, en geen actief lid meer zal zijn. Wel blijft hij actief  
  betrokken bij “ttv de Eenhoorn”.   
Uwe   Verzoek aan het bestuur om de mogelijkheid te onderzoeken om 
Schneider tijdens het jaarlijkse toernooi niet alleen enkelspelen maar ook  
  dubbelspelen te organiseren.  
  Wanneer is de planning dat “ttv gemeente Alkmaar” in de nieuwe  
  accommodatie gaat spelen, antwoord is dat het streven eind 2015 is. 
Co Worm: Graag van elke vereniging z.s.m. een update ledenlijst mailen naar Co 
  Worm, emailadres j.worm@upcmail.nl 
   
 

De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje aan de 
bar. 


